
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte med Skaraortens Ryttarförening 

Datum: 2023-04-11 
 
Närvarande: Andreas Fagrell (mötets ordförande), Sara Wiklert Petersson, Cecilia Hägeby, 
Jonas Jonsson, Sofia Palm, Hilmer Fagrell (tom § 4), Anne Svensson   
 
  
§1 Sammanträdets öppnande 
Ordförande öppnade mötet, hälsade alla välkomna, och konstaterade att mötet var 
beslutsmässigt. 
 
 
§2 Val av två justeringspersoner 
Att justera protokollet valdes Jonas Jonsson och Cecilia Hägeby 
 
 
§3 Fastställande av föredragningslistan 
Föredragningslistan fastställdes. 
 
 
§4 Verksamhetsrapport från US (Ungdomssektionen) 
På arbetsdagen den 10/4 genomfördes äggjakt och käpphästhoppning av 
ungdomssektionen. Nästa aktivitet är ponnyridning i maj i Skara. 
 
 
§5 Verksamhetschefens information  
- Arbetsdag genomfördes den 10 /4. 
- Seniorridning, Senior sport school, kommer att genomföras under vecka. 
- Sofia har haft kontakt med Axvalls elinstallationer angående belysning utifrån ny lag om 
LED lampor. Nästan all belysning behöver bytas ut till godkänd LEDbelysning, vilket ska var 
gjort inom 5 år.  Axvalls elinstallationer har gått igenom nuvarande belysningen och förslag 
på förändringar, vid byte till LED belysning kan antalet ljuskällor minskas. Varje ljuskälla 
kostar ca 1000 kr. Byte av belysningen i loftstallet ska prioriteras eftersom flera ljusrör inte 
fungerar. Inför höstens budgetförslag för 2024 ska byte av belysningen läggas in i planen.    
 



Beslut - att snarast möjligt byta belysning i loftstallet och därefter gamla ridhuset, eftersom 
verksamheten är beroende av ett fungerande ridhus.  

- Hagarna behöver röjas, Cecilia tar reda på om det finns arbetsmarknadinsatser som 
går att ta hjälp av. EU stöd för betesmarker kommer sökas vilket ger en intäkt på ca 
55 000 kr. Sofia har handlingsutrymme på att beställa röjning av hagarna på blopp 
upp till 50 000 kr.  

- Vatten och el till hagarna, grävningsarbetet kommer starta så snart som möjligt. 
Kostnad för elen ut till hagarna tillkommer.   

 
 
§6 Ekonomisk rapport 
Balans- och resultatrapport skickades ut innan styrelsemötet.  Resultaten liknar föregående 
år vid samma tid.  

 
§7 Rapport ärendet hos Skara kommun 
Kultur och fritidsnämnden har skickat ärendet vidare till kommunstyrelsen, eventuellt 
kommer ärendet gå vidare till kommunfullmäktige.  Kommunen har efterfrågat 
försäkringsbrev för anläggningen och även en vård och underhållsplan för anläggningen. 
Vård och underhållsplan kommer att tas fram under året. Andreas och Sofia har svarat 
kommunen. 
 
 
§8 Genomgång och utvärdering av årsmötet och fokus för styrelsen utifrån årsmötets 
direktiv 

a. Budget och verksamhetsplan 
 Budget följs upp vid varje möte, verksamhetsplanen fokusområden se punkt b-d nedan.  

b. Särskild satsning enligt budget 2023 – lösdrift 
Personalen vill ta fram en klarare bild av hur en lösdrift med unghästar bör fungera innan 
arbetet ska påbörjas.  

c. Försörjnings- och underhållsplan 
Andreas tar kontakt med kommunen för att se vilket stöd som föreningen kan få av dem i 
arbetet med att ta fram en plan och prioritering.  

d. Arbetsgrupper 
Fyra grupper planeras att starta; trivsel –, anläggnings-, sponsor- och visionsgrupp. Ett 
gemensamt uppstartsmöte ska genomföras tillsammans med SISU. Planeringsgruppen består 
idag av Sofia, Andreas och Lena. Ytterligare en person från styrelsen behöver ingå i 
planeringsgruppen. Styrelsen får återkomma om någon vill ingå i planeringsgrupp eller i 
någon arbetsgrupp. Andreas tar kontakt med SISU för att sätta datum för uppstartsmöte. 
 
 
§9 Tillgänglighetsanpassning 
Företaget Guldmans som tidigare tittat på anläggningen och gett en offert kan inte ta 
uppdraget. Ett nytt företag tagits kontakt med, de kommer till Skålltorp för att titta på 



anläggningen och för att ge förslag på offert efter påsk. Maxgränsen för investeringen är det 
beviljade stödet som föreningen fått från Sparbanksstiftelsen.  
 
 
§10 Vård och underhållsplan 
Se§ 8 

 

§ 11 Verksamhetsrapport från TK (Tävlingskommittén) 
Pay and jump i mars genomfördes med ca 60 - 65 starter. Kommande Pay and ride har 
maxantalet 40 starter och är fullbokad. Till dressyrtävlingen under valborgsmässohelgen är 
anmälningsläget gott, drygt 80 anmälda, maxantalet ca 110.   
Till hopptävlingen för ponny ännu inte så många anmälda. 
Tävlingarna finns med i distriktets tävlingskalender.  
 
 
§ 12 Distriktets årsmöte 
Årsmötet hölls i Trollhättan, distriktet omfattar hela Västra Götaland. Ny 
förbundsordförande valdes. Avgifterna till distriktet från medlemsklubbarna har höjt till 52 
kr/medlem, tidigare var det 48 kr. Därutöver tillkommer en tillsynsavgift på 1200 kr/klubb. 
Denna avgift diskuterades eftersom det finns klubbar som inte har någon anläggning. Efter 
votering beslutades att distansklubbar (dvs klubbar utan anläggning) inte ska betala 
tillsynsavgift. 
 
 
§ 13 Arbetsdag 2 juni  
Ansvariga Monica och Lena. Sofia tar fram en lista på vad som behöver göras under dagen.  
 
 
§14 eventuellt tillkommande ärenden 

- Vägunderhåll vid travet – Vid infarten till vägen mot Skålltorp är den asfalterade 
vägen mycket dålig. Den vägsträckan ingår inte i vägsamfälligheten som Skålltorp 
tillhör inte heller tillhör den travet. Andreas tar kontakt med Skara kommun om ven 
som har ansvar för den asfalterade vägsträckan och kan sköte underhållet på den.  

 
 
Vid protokollet    Ordförande för mötet 
 

      
Anne Svensson   Andreas Fagrell 
 
 



Justeras     Justeras 
 
 
 
Jonas Jonsson    Cecilia Hägeby 


